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Αντετοκούνμπο: Είναι τρέλα αυτό που συμβαίνει, 
πριν έξι χρόνια προσπαθούσα να επιβιώσω
/ Επιστήμες, Τέχνες & Πολιτισμός

Ο Γιάννης Αντετοκούνμπο μίλησε στη media day των Μιλγουόκι Μπακς για το 
ταξίδι του στο ΝΒΑ και δήλωσε πως όλα αυτά που έχουν συμβεί είναι «τρελά».

Ο διεθνής Έλληνας φόργουορντ και MVP του ΝΒΑ, είπε: «Δεν περίμενα ποτέ όλα 
αυτά. Είναι τρελά. Δεν είναι μόνο ότι έγιναν, αλλά το πόσο γρήγορα έγιναν. Πριν 
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έξι χρόνια, στα 18 μου, μεγάλωνα προσπαθώντας να επιβιώσω. Τώρα είμαι στην 
κορυφή της λίγκας, ο MVP, εκπροσωπώ μια ομάδα. Θέλω να είμαι χαρούμενος και 
υγιής. Όλα έγιναν γρήγορα. Πρέπει να συνεχίσω με το κεφάλι κάτω, να 
βελτιώνομαι και να μείνω πεινασμένος. Προφανώς, είμαι χαρούμενος. Από την 
άλλη, πρέπει να παραμείνω ταπεινός».

Όσο για το ποιος συμπαίκτης του στους Μπακς έχει το καλύτερο στιλ, απάντησε: 
«Ο Θανάσης, δείτε το Instagram του. Έχει κάτι ροζ κοστούμια, κόκκινα, μωβ. Έχει 
τρομερό SWAG».

“It’s INSANE. It’s not just all happening at once, it’s how fast it 
happened.”@Giannis_An34 goes one-on-one with @zorastephenson:
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